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Z Á P I S 
z 24. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 28. února 2013 
od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

 

  Dle prezence bylo přítomno: 

 59 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 3 poslanci PSP ČR) 
                                        35 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      ředitel MHMP 
   2 zástupci ředitele MHMP 

                                         23 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
 18 ředitelů organizací 

                5 poslanců PS PČR (z toho současně i 3 členové ZHMP) 
                1 senátor HMP 

                                               20 zástupců tisku 
                                                     34 hostů 
 
CELKEM přítomných: 195 osob 
 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ ZHMP 

Ing. Antonín Weinert, CSc. 

Mgr. Petr Bříza 

Ing. Marie Kousalíková 

Ing. Milan Růžička 

JUDr. Petr Hulinský, Ph.D.   
(omluven - příchod v 15,40 hodin) 
doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., 
MSc. – 13,30 – 15 hodin 
Mgr. Dalibor Mlejnský – od 15 hodin 

David Zelený – od 17 hodin 

Petr Šimůnek – od 16,30 hodin 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
pracovní důvody – od 12,10 hodin 

 
        24. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,07 hodin.  
 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Dále předsedající primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a byli na něj 
pozváni všichni členové ZHMP a připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, 
že se průběh tohoto jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 
 

http://www.praha.eu/�
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         Ověřením zápisu byli pověřeni Mgr. Lukáš Kaucký a Ing. Jiří Pařízek. 
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: Ing. Vladimír Schmalz 
členové:   Mgr. Jan Kalousek 
                Bc. František Adámek 
                Jan Slezák 
                Dr.-Ing. Milan Urban 
                Ing. Jan Vašíček 
                Petr Šimůnek  

 
tajemnice výboru:  JUDr. Blanka Žáčková,  
                              vedoucí oddělení odboru legislativního a právního MHMP  
 
PRO:  48     PROTI:  0 ZDR. 0  

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 
                

 
K návrhu programu: 
 

                Předsedající primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že Rada HMP na svém jednání v 
úterý dne 19. 2. 2013 stanovila „Návrh programu jednání 24. zasedání Zastupitelstva                 
hl. m. Prahy“, který tvoří součást svolání tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy a který členové 
ZHMP obdrželi společně s materiály do svých schránek. Uvedl, že návrh programu platí tak, jak byl 
rozdán.  
Přítomné informoval, že k bodu pod poř. č. 26. - tisk Z – 1537 „k majetkoprávnímu vypořádání 
nemovitosti v k. ú. Malá Strana“, bylo rozdáno nové znění přílohy č. 2 důvodové zprávy.  
 
 

Do bloku „K  I N F O R M A C I“  byly doplněny a rozdány tisky: 
  

Z  - 1522 - Informace o činnosti výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku ZHMP  
za II. pololetí 2012  

- předseda výboru doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc. 
  
Z – 1561 - Informace o činnosti výboru pro územní rozvoj ZHMP za II. pololetí 2012  

- předseda výboru Ing. Vladimír Schmalz 
 
Z – 1573 - Informace o činnosti výboru pro infrastrukturu ZHMP za II. pololetí roku 2012 
       -     předseda výboru Pavel Hurda 
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V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: 
Březina, předseda kontrolního výboru ZHMP Dolínek, I. náměstek primátora Hudeček, Slezák, radní 
Chudomelová, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalz, Poche, předseda výboru pro 
životní prostředí ZHMP Urban, Blažek, předsedkyně výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
Vlásenková, Šťastný, Semelová, Ludvík, Kaucký. 
Po uzavření diskuse vystoupil poslanec PSP ČR MUDr. Pavel Bém. 
 
 
Hlasování k návrhu programu jednání: 
 
Návrh I. náměstka primátora Hudečka  - z programu jednání stáhnout tisk pod poř. č. 6. - Z – 1470 
„K návrhu na ukončení pořizování změny Z0027/01 Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy -  
Praha – Šeberov – Tesco“ 
PRO:  19 PROTI:  12  ZDR. 26   

Nebylo přijato. 
 
Návrh I. náměstka primátora Hudečka  - z programu jednání stáhnout tisk pod poř. č. 7. - Z – 1471 
„K návrhu na ukončení pořizování změny Z0493/00 Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy  -  
Praha – Suchdol, Rybářka – obytná zástavba“ 
PRO:  17 PROTI:  12  ZDR.  29  

Nebylo přijato. 
 
Návrh radní Chudomelové  - z programu jednání stáhnout tisk pod poř. č. 14/1. Z – 1431 „K návrhu na 
změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola a Střední průmyslová škola 
dopravní, Praha 1, Masná 18“ 
PRO:  31 PROTI:  16  ZDR.  10  

Nebylo přijato. 
 
 
Návrh radní Chudomelové  - z programu jednání stáhnout tisk pod poř. č. 14/2. Z – 1426  
„K návrhu na změny zřizovací listiny příspěvkové organizace Botanická zahrada hl. m. Prahy v 
působnosti odboru SMS MHMP“ 
PRO:  36 PROTI:  16  ZDR.  5  

Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Šťastného - vyřadit z programu jednání tisky pod poř. č. 8/1.- 12. (konkrétně tisky -  
Z – 1472, Z – 1473, Z – 1474, Z – 1476, Z – 1481, Z – 1477, Z – 1479, Z – 1480, Z – 1482). 
PRO: 12  PROTI: 34   ZDR. 12   

Nebylo přijato. 
 
 
Návrh člena ZHMP Šťastného – zařadit na program jednání nový bod: „Informace náměstka primátora 
Hudečka o způsobu jmenování poradní komise Rady HMP k územnímu rozvoji a opatření 
k transparentnosti jednání a rozhodování tohoto orgánu“ 
PRO: 21  PROTI:  25  ZDR. 9   

Nebylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Slezáka – zařadit na program jednání nový bod č. 1: „Odvolání radní Chudomelové 
z funkce členky Rady HMP“ 
PRO:  15 PROTI:  32  ZDR.  9  

Nebylo přijato. 
 
 
Návrh předsedy kontrolního výboru ZHMP Dolínka – zařadit na program jednání nový bod č. 2: 
„Projednání poskytování externích právních služeb a výše plateb za tyto služby“  
PRO: 19  PROTI:  4  ZDR.  32   

Nebylo přijato. 
 
 
Návrh člena ZHMP Březiny – zařadit na program jednání mezi body poř. č. 13. a poř. č. 14. nový bod: 
„Informace Rady HMP o financování, veřejných zakázkách a průběhu výstavby tunelového komplexu   
Blanka“  
PRO:  19 PROTI:  2  ZDR.  34  

Nebylo přijato. 
 
 
Hlasování o celém návrhu programu jednání:  
PRO:  43 PROTI:  4  ZDR.  11 

Bylo přijato. 
 

S programem jednání byl vysloven souhlas. 
 
 
 

Řízení schůze převzal I.náměstek primátora Hudeček. 
    1.    
            

primátor hl. m. Prahy 

k návrhu konečné jednorázové úhrady měnově zajištěného dluhopisu hl.m. Prahy v objemu 170 
mil.EUR, se splatností k 19.3.2013, realizovaného prostřednictvím EMTN programu 
  TISK:        Z – 1497 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   35          PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  10     
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/1 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    2.    
            

primátor hl. m. Prahy 

k návrhu na předfinancování projektu z Operačního programu Praha Konkurenceschopnost 
realizovaného Dopravním podnikem hl. m. Prahy, a. s. 
  TISK:        Z – 1526 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/2 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Ludvík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
    3.    
            

primátor hl. m. Prahy 

k návrhu na převod nevyčerpaných finančních prostředků určených na výstavbu metra A v roce 2012 
do rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2013 v kapitole 0329 – Doprava 
  TISK:        Z – 1523 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/3 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
    4.    
            

primátor hl. m. Prahy 

k záměru odboru vnitřní správy  MHMP na realizaci veřejné zakázky Dodávka vozidel pro Městskou 
policii a Magistrát hlavního města Prahy 
  TISK:        Z – 1538 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   30          PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  23      
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Blažek, Šťastný, Richter M., Teska Arnoštová, primátor HMP, 
dále v diskusi vystoupil mjr. Ing. Bc. Eduard Šuster – ředitel Městské policie HMP, předseda výboru pro 
bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP Hána, Březina, Bonhomme Hankeová, 
Nouza. 
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Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
    5.    
            

předseda kontrolního výboru ZHMP Dolínek 

k petici občanů „Za okamžité odvedení těžké tranzitní dopravy z centra Spořilova“ 
  TISK:        Z – 1541 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   55          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/4 
Materiál uvedl předseda kontrolního výboru ZHMP. 
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: RNDr. Jana Růžičková, CSc. – za občanské sdružení SOS 
Spořilov, Ing. Pavel Vach – za občanské sdružení SOS Spořilov, PhDr. Jaroslava Veselá, Anna 
Šindelářová, Mgr. Petr Štěpánek, CSc. – člen ZMČ Praha 4. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalz, Kaucký, 
náměstek primátora Nosek, Semelová.  
 
Závěrečné slovo přednesl předseda kontrolního výboru ZHMP, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
 
Pozměňovací návrh člena ZHMP Kauckého – předložil nový text usnesení – do bodu „II. ukládá Radě HMP“ 
doplnit nový text ve znění: „1. aby vzhledem k vážným zdravotním rizikům pro obyvatele Spořilova učinila 
veškeré kroky, směřující k urychlené realizaci okamžitého řešení dopravního opatření, vedoucího ke 
komplexnímu zlepšení situace nejen v oblasti Spořilova a ke snížení hlukové a emisní zátěže, 
způsobené dopravou současně v Novém i Starém Spořilově podél Spořilovské ulice, Jižní spojky, 
Severojižní magistrály a na Barrandovském mostě s důrazem na zakrytí ulice Spořilovské a na zákaz 
noční jízdy kamionů na Spořilovské a Jižní spojce“ 
„2. usilovat o koncepční, dlouhodobé a trvalé řešení cestou maximálního urychlení přípravy a realizace 
jihovýchodní části městského okruhu“ 
Pro: 23  Proti: 0  Zdr. 32 
Nebylo přijato. 
 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Nosek. 
    6.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu na ukončení pořizování změny Z0027/01 Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy - 
Praha – Šeberov – Tesco 
  TISK:        Z – 1470 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   53          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/5 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Petra Venturová - starostka MČ Praha – Šeberov, Mgr. Eva 
Příhodová – zástupkyně petičního výboru. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Poche, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalz. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
V usnesení byl v bodě III. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 
radní Chudomelová – nefunkční hlasovací zařízení – hlasovala „pro“ 
 
 
    7.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu na ukončení pořizování změny Z0493/00 Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy- Praha 
– Suchdol, Rybářka – obytná zástavba 
  TISK:        Z – 1471 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   54          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/6 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalz, Blažek. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
V usnesení byl v bodě III. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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Ve 12,30 hodin bylo zahájeno projednávání bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“.  
V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hudeček a opět převzal 
řízení schůze náměstek primátora Nosek. 
 
                             
                 

 
Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
 
Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod  „Dotazy, připomínky a 
podněty členů ZHMP“. V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze I. náměstek primátora 
Hudeček. 
 
                             
                 

 
Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 
Po ukončení bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ byla vyhlášena předsedajícím I. 
náměstkem primátora Hudečkem přestávka. 
 
 
Přestávka 14,01 – 14,33 hodin. 
 
 
Po ukončení přestávky předsedající I. náměstek primátora Hudeček předal řízení schůze opět 
náměstkovi primátora Noskovi, který zahájil pokračování jednání, a to projednáváním bodu poř. č. 8/1. 
tisku Z – 1472. 
  8/1.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2096/00- Praha – Dubeč, 
Praha – Dolní Měcholupy, Praha – Štěrboholy – VRÚ 
  TISK:        Z – 1472 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    50            PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  2      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/7 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček. V rámci svého úvodního slova předložil návrh na změnu 
v textu usnesení v bodě „II. neschvaluje….“ na nový text ve znění: „II. schvaluje……..“ 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Klega.  
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Pozměňující návrh člena ZHMP Klegy – v předloženém textu usnesení vypustit v bodě „I. bere na 
vědomí“ celý bod s následujícím textem: „1. závěry z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro územní 
plán a jeho změny, uvedené v příloze č. 1 tohoto usnesení“ 
(s návrhem se I. náměstek primátora Hudeček ztotožnil) 
 
Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 
„Zastupitelstvo hlavního města Prahy  
I.bere na vědomí výsledek projednání návrhu zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ  
hl.m. Prahy - Z 2096/00 včetně vyhodnocení, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 
II.schvaluje návrh zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2096/00, uvedený v 
přílohách č. 2 a 3 tohoto usnesení, včetně doplňku návrhu zadání, postupu pořízení a územního 
vymezení dle grafického zobrazení 
III. ukládá 1. Radě HMP zajistit realizaci bodu II. tohoto usnesení 
Termín: 5.3.2013“ 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 
 
  8/2.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2142/00 - Praha – Štěrboholy, 
Praha 10, Praha 14 – VRÚ 
  TISK:        Z – 1473 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  2     
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/8 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   8/3.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2357/00 -  Praha – Dolní 
Měcholupy, Praha 15, transformace Brownfield (Cetos Hostivař)        
  TISK:        Z – 1474 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45           PROTI:  1         ZDRŽEL SE:   7     
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/9 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V usnesení byl v bodě III. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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  8/4.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny I ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2459/00 - Praha 10, západní 
část VRÚ Bohdalec – Slatiny 
  TISK:        Z – 1476 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   28          PROTI:   5        ZDRŽEL SE:   20     
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalz, Richter M., 
Blažek. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Protinávrh předsedy výboru pro územní rozvoj ZHMP Schmalze – původní text usnesení změnit v bodě 
„II. neschvaluje….“ na nový text: „II. schvaluje……..“ 
Pro:  28  Proti:  2  Zdr. 24 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
    9.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu zadání celoměstsky významné změny III ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 2753/00 - Praha 5, založení 
nové parkové plochy, realizace Lanové dráhy 
  TISK:        Z – 1481 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/10 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Blažek. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
člen ZHMP Blažek – technická  - k diskusnímu příspěvku 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  10.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

ke konceptu řešení celoměstsky významné změny I+II ÚP SÚ hl.m. Prahy- Z 2215/00 - Praha 22, nová 
obytná výstavba        
 
+ CD 
 
  TISK:        Z – 1477 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/11 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Blažek. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 11/1.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu na ukončení pořizování celoměstsky významných změn I+II ÚP SÚ hl.m. Prahy – Z 2178/00 - 
Praha – Dolní Chabry,rozšíření VPS z důvodu realizace MÚK na SOKP 
  TISK:        Z – 1479 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/12 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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 11/2.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu na ukončení pořizování celoměstsky významných změn I+II ÚP SÚ hl.m. Prahy – Z 2273/00 - 
Praha – Suchdol, rozšíření VPS z důvodu realizace MÚK na SOKP 
  TISK:        Z – 1480 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/13 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V usnesení byl v bodě II. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
 
  12.    
            

I.náměstek primátora Hudeček 

k návrhu na vydání změny Z - 1733/00I Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy - Praha – 
Klánovice, Klánovický les 
 
+ CD 
 
  TISK:        Z – 1482 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/14 
Materiál uvedl I. náměstek primátora Hudeček.  
 
V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Ladislav Hrabal, CSc. (bývalý starosta MČ Praha – 
Klánovice, JUDr. Petr Svoboda – člen ZMČ Praha – Klánovice. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
Vlásenková, Slezák, Poche, Semelová, Šťastný, Blažek, Štěpán. 
 
Závěrečné slovo přednesl I. náměstek primátora Hudeček, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
V usnesení byl v bodě IV. upraven původní text na nový text ve znění: „zajistit realizaci bodu II. tohoto 
usnesení“. 
 
S upraveným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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   13.    
            

náměstek primátora Kabický 

k návrhu zřizovacích listin příspěvkových organizací hl. m. Prahy Domov se zvláštním režimem Krásná 
Lípa, Domov pro osoby se zdravotním postižením Kytlice, Domov pro osoby se zdravotním postižením 
Rudné u Nejdku a Domov pro osoby se zdravotním postižením Lochovice 
  TISK:        Z – 284 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/15 
Materiál uvedl náměstek primátora Kabický. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny s tím, že v příloze č. 1 k usnesení v „čl. XIII. Závěrečná 
ustanovení…….“ byl doplněn do původního textu ve znění: „3. Tato zřizovací listina byla schválena 
usnesením Zastupitelstva hlavního města Prahy“ nový text ve znění: „č. 24/15 ze dne 28. 2. 2013 a 
nabývá účinnosti dnem 1. 3. 2013“  
 
S usnesením a doplněným textem přílohy byl vysloven souhlas. 
 
   14.    
            

radní Chudomelová 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola a Střední průmyslová 
škola dopravní, Praha 1, Masná 18 
  TISK:        Z – 1431 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/16 
Materiál uvedla radní Chudomelová.  
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Slezák. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Chudomelová, která reagovala na příspěvek z diskuse. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
Na návrh radní Chudomelové byl bod pod poř. č. 14/2. - Z – 1426 stažen z programu jednání. 
      
            

radní Chudomelová 

k návrhu na změny zřizovací listiny příspěvkové organizace Botanická zahrada hl. m. Prahy v 
působnosti odboru SMS MHMP 
  TISK:        Z – 1426 
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  15.    
            

radní Manhart 

k volbě nových přísedících Městského soudu v Praze 
 
  TISK:        Z – 1456 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/17 
Materiál uvedl radní Manhart. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  16.    
            

radní Manhart 

k návrhu na udělení ceny hlavního města Prahy Janě Hlaváčové a Luďku Munzarovi 
  TISK:        Z – 1468 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   46          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   2      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/18 
Materiál uvedl radní Manhart. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP 
Hána. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
  17.    
            

radní Novotný 

k návrhu na udělení grantů hl.m. Prahy v oblasti cestovního ruchu pro rok 2013 
  TISK:        Z – 1467 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3     
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/19 
Materiál uvedl radní Novotný. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Blažek, radní Novotný. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   18.    
            

radní Novotný 

k návrhu na uvolnění finančních prostředků  z rozpočtu hl.m. Prahy na rok 2013 z kap. 06 - KULTURA 
formou účelové dotace pro městské části 
  TISK:        Z – 1491 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   53          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/20 
Materiál uvedl radní Novotný. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
   19.    
            

radní Novotný 

k záměru finanční restrukturalizace společnosti Kongresové centrum Praha, a.s. 
  TISK:        Z – 1530 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  33         PROTI:  3        ZDRŽEL SE:  16      
 
 
   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    24/21 
Materiál uvedl radní Novotný. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Richter M., Kaucký, Blažek, náměstek primátora Kabický, radní 
Novotný. 
 
člen ZHMP Hodek – faktická – k diskusnímu příspěvku radního Novotného 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Novotný, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Doplňující návrh člena ZHMP M. Richtera – původní text usnesení „II. 1. ukládá Radě HMP 1. zajistit 
realizaci…..“ rozšířit o nový bod ve znění: „2. předložit Zastupitelstvu HMP ke schválení návrh 
akcionářské smlouvy při správě KCP, a.s. mezi hl. m. Prahou a Ministerstvem financí ČR. 
člen ZHMP Tůma – technická – k termínu v doplňujícím návrhu  
(původně navržený termín „28. 3. 2013“ změněn na „30. 9. 2013“) 
(radní Novotný se s návrhem ztotožnil) 
 
 
S doplněným textem usnesení byl vysloven souhlas.  
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   20.    
            

radní Novotný 

k návrhu na uzavření dohody o narovnání mezi Hlavním městem Prahou na straně jedné a UNIQA 
pojišťovnou s.r.o. a Českou podnikatelskou pojišťovnou a.s., Vienna Insurence Group v souvislosti s 
pojistnou událostí ze dne 16.10.2008, kdy došlo k požáru  v Areálu Výstaviště Praha, Praha 7 - 
Holešovice, při kterém bylo zničeno celé západní křídlo Průmyslového paláce, na straně druhé 
  TISK:        Z – 1444 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   29          PROTI:  3         ZDRŽEL SE:   7      
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                
Materiál uvedl radní Novotný. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kaucký, náměstek primátora Kabický, Richter M., radní 
Novotný, Teska Arnoštová, Nouza, Krobová Hášová, Šťastný, I. náměstek primátora Hudeček. 
 
Závěrečné slovo přednesl radní Novotný, který reagoval na příspěvky z diskuse. 
 
Usnesení nebylo přijato. 
 
   21.    
            

radní Udženija 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 2049/3, k.ú. Košíře z vlastnictví hl. m. Prahy do vlastnictví 
společnosti Na Stárce, s.r.o., IČO 248 20 032 
  TISK:        Z – 1201 
 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  25           PROTI:  2         ZDRŽEL SE:  1      
 
 
   NEPŘIJATO                                                                                 
Materiál uvedla radní Udženija. 
 
Ve společné diskusi ke všem tiskům (pod poř. č. 21/1. – 21/6.) vystoupili tito členové ZHMP:  Poche, 
předseda výboru kontrolního ZHMP Dolínek. 
 
Závěrečné slovo přednesla radní Udženija, která reagovala na příspěvky z diskuse. 
 
předseda výboru pro hospodářskou politiku ZHMP Vašíček – faktická – upřesnil hlasování výboru 
k tisku 
 
Usnesení nebylo přijato. 
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Předsedající náměstek primátora Nosek sdělil, že ZHMP je v dané chvíli neusnášeníschopné. 
Následovala minutová pauza, po jejím skončení bylo předsedajícím oznámeno pokračování ZHMP  
za 5 minut. 
 
V 17,45 hodin předsedající náměstek primátora Nosek vyzval členy ZHMP, aby zaujali svá místa. 
 
I. náměstek primátora Hudeček – technická – vznesl procedurální návrh na revokaci schváleného 
programu jednání - vypustit z programu jednání všechny neprojednané body, počínaje tiskem  Z - 1090 
(tisky pod poř. č. 21/2. – 29.): 
Pro:  34   Proti:  2  Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
 
Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
 
1. 1531 Informativní zpráva o plnění úkolů vyplývajících z usnesení 

Zastupitelstva hl. m. Prahy 
primátor hl.m. Prahy  

2. 1534 Informace ke Zprávě o činnosti Rady hl.m. Prahy za II. pololetí 
2012 

primátor hl.m. Prahy  

3. 1540 
 

Informace k I. etapě organizační změny Městské policie 
hlavního města Prahy 

primátor hl.m. Prahy  

4. 1528 Informace o významných dopravních omezeních na hlavních 
komunikacích v Praze 

nám. Nosek  

5. 1554 Informace o připravovaných protihlukových opatřeních v 
oblasti Spořilova 

nám. Nosek  

6. 1536 Informace o činnosti Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
za II. pololetí 2012  

předsedkyně výboru 
ZHMP  Andrea 
Vlásenková 

 

7. 1522 Zpráva o činnosti Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou 
politiku ZHMP za 2. pololetí 2012 

předseda výboru 
ZHMP Martin Dlouhý 

 

8. 1561 Zpráva o činnosti Výboru pro územní rozvoj ZHMP za             
II. pololetí 2012 

předseda výboru 
ZHMP Vladimír 
Schmalz 

 

9. 1573 Zpráva o činnosti Výboru pro infrastrukturu ZHMP za              
II. pololetí roku 2012 

předseda výboru 
ZHMP Pavel Hurda 

 

 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
Při zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy bylo vyvěšeno „Podání“: 
 

• Věc: Doplnění k tisku Z – 1537 – majetkoprávní vypořádání nemovitostí v katastrálním území 
Malá Strana – určeno radní Udženija (Josef Tellc, Praha) 

 
• Věc: Vyjádření k tisku Z – 1537 – majetkoprávní vypořádání nemovitostí v katastrálním území 

Malá Strana – určeno primátorovi hl. m. Prahy (Josef Tellc, Praha) 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 24/1 až č. 24/21 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
Předsedající náměstek primátora Nosek konstatoval, že byly vyčerpány všechny body programu tohoto 
jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy a zakončil jednání v 17,48 hodin. 

 
 
 
 
 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
primátor hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                                                                                            
     

 
                                                                                            Mgr. Lukáš  K a u c k ý  

 
 
 
 

                                                                                        Ing. Jiří  P a ř í z e k                                                          
 
 
 
 

 Zapsala: Jana Soběslavská 
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